
From: Buehler, Karin (BIB) [Karin.Buehler@kit.edu]  Sent: Tue 8/14/2018 10:39 AM To: Oliver Heinisch CC: Subject: Dissertation von van Gils: Screenshot Message   Dear Mr. Heinisch,  Please see attached a screenshot from our composite catalog database “Südwestdeutscher Bibliotheksverbund”.   You will find the details regarding title, year of publication etc. in the upper part,   and the so- called local data is shown in the lower part, thus the ownership information of the individual libraries.  Every library in Germany has an individual number, the number of the KIT-library is “90”. Following our mark “90”, you will find our individual signature under which the work can be found with us.    The work was cataloged with us on June 28, 1989.    I hope to have helped you with this information.  Best regards, Karin Bühler **************************************** Karlsruher Institut für Technologie (KIT) KIT-Bibliothek  Karin Bühler Media processing  Strasse am Forum 2, Building 30.50/30.51 76131 Karlsruhe Tel.: +49 (0) 721/ 608-42273 Fax: +49 (0) 721/ 608-44886 E-Mail: karin.buehler@kit.edu www.bibliothek.kit.edu  KIT- The research university in the Helmholtz-community. KIT is certified as a family-friendly university since 2010.  *******************************************************************       
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Ericka SchulzFrom: Buehler, Karin (BIB) <Karin.Buehler@kit.edu>Sent: Tuesday, August 14, 2018 7:39 AMTo: Oliver HeinischSubject: Dissertation von van Gils: ScrrenshotAttachments: SnipImage.JPG
Sehr geehrter Herr Heinisch,  bitte entnehmen Sie dem Anhang einen Screenshot aus unserer Verbundkatalogdatenbank "Südwestdeutscher Bibliotheksverbund".  Während Sie im oberen Bereich Angaben zu Titel, Erscheinungsjahr etc.  finden, sind im unteren Bereich die sog. Lokaldaten abgelegt, also die Besitznachweise der einzelnen Bibliotheken. Jede Bibliothek in Deutschland hat eine individuelle Nummer, die der KIT-Bibliothek ist die "90". Im Anschluss an unser Kennzeichen "90" steht unsere Individualsignatur, unter der das Werk bei uns zu finden ist. Das Werk wurde bei uns am 28.06.1989 katalogisiert.  Ich hoffe, Ihnen damit ein wenig helfen zu können.  Mit freundlichen Grüßen Karin Bühler **************************************** Karlsruher Institut für Technologie (KIT) KIT-Bibliothek  Karin Bühler Medienbearbeitung  Strasse am Forum 2, Geb. 30.50/30.51 76131 Karlsruhe Tel.: +49 (0) 721/ 608-42273 Fax: +49 (0) 721/ 608-44886 E-Mail: karin.buehler@kit.edu www.bibliothek.kit.edu  KIT – Die Forschungsuniversität in der Helmholtz-Gemeinschaft Das KIT ist seit 2010 als familiengerechte Hochschule zertifiziert. *******************************************************************      
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